
Møde i Faurbo Vandværk 

26. oktober 2015 

 

Bestyrelsens medlemmer: 

Henrik Larsen,  20 45 89 01  

Dieter Steffen,  20 32 82 11 

Tove Karlsen,  59 26 82 14 

Erik Larsen,      59 26 89 59 

Torben Brandt, OBS har fået nyt nr.: 29 48 65 05 

Bestyrelsesmøde i Faurbo Vandværk, mandag den 26. oktober, 2015, kl. 19.30. mødet holdes hos 

Dieter Steffen, Lindebjergvej 8,  4460 Snertinge. 

 

 

1. Nyt fra formanden. Affugter har været til rep. Virker igen. 

2. Regnskabet. Orientering ved Dieter. 

3. Målerafregning til Kalundborg Forsyning. Kalundborg Forsyning vil kun betale kr. 10 i år og kr. 5 

næste år for måler aflæsninger. Bestyrelsen ønsker at Forsyningen selv sender aflæsningskort ud, 

da vi syntes betalingen er for lav. Se nedenfor. 

4. FVD har fået nyt navn. Danske Vandværker. 

5. Kamstrup har opfundet en antenne. Den kan øge rækkevidden af målerne, så de kan aflæses fra 

større afstand, der er enkelte ejendomme, hvor det vil være en hjælp. Vi indkøber 5 stk. og sætter 

dem op hvor signalet er svagt. 

6. DVS er konkurs. Vi skal finde en ny samarbejdspartner, Ole Holm er startet igen. Vi bruger OHS 

Vandteknik ved Ole Holm, som var den der lavede vores renovering i 2002. 

7. Det nye afløb fra vandværket, er nok snart færdigt, det virker i hvert fald, desværre har Carsten 

påkørt den ene råvands overbygning. Jeg havde rykket ham inden mødet og det er lavet færdigt i 

tirsdags, råvandshuset har han spartlet og malet, det ser fornuftigt ud. 

8. Pumperne. Trænger til udskiftning, de har kørt uafbrudt siden 2002, der er utætheder ved 

akselerne og de taber jævnligt vandet. OHS Vandteknik kommer og ser på det. 

9. vedligeholdsprogram, er ved at være opbygget. 

10. evt. Vedr. Teglværksvej 8, prøver vi at lukke stophanen udenfor. 

 

 



Kalundborg Forsyning ved Line Kroman, ringede torsdag og spurgte efter underskrift af aftale om 

aflæsninger. Jeg sagde, at vi ikke ønskede at indgå den aftale og at de måtte sende kort ud til 

forbrugerne. Det udløste en længere forklaring om at man ikke måtte give støtte til vandværkerne ved 

at betale mere end de reelle udgifter som vandværket har ved at aflevere oplysningerne. Og at det var 

besværligt for andelshaverne, hun tilbød at vi kunne mødes med hende for at få forklaret hvorfor de 

ikke kunne betale mere. 

Jeg sagde til sidst til hende, at jeg ville diskutere det med bestyrelsen og melde tilbage inden 2 uger, 

hvis vi skulle skifte mening. 

Hun henviste til en sag som har kørt på Bornholm, hvor et vandværk ville have kr. 40,15 pr. aflæsning, 

men blev dømt først af byretten og senere af landsretten til at aflevere oplysningerne for kr. 1,27 pr. 

måler i kloak oplandet, uden for det kloakerede område skal vandværkerne aflevere aflæsningerne 

uden beregning, det har Landsretten slået fast. Se: http://danskevv.dk/drift-og-

administration/maalere/anbefaling-aftal-pris-inden-leverering-af-maalerdata.aspx 

Efterfølgende har jeg spurgt Svebølle St. Vandværk om de havde indgået aftalen, det havde de, for som 

de sagde: så får vi da lidt for det! De har åbenbart overgivet sig. 

 


